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VIDEO | Secretarul general OCDE, în România: V-ati descurcat foarte bine în

ultima decada în a creste standardele în economie

Secretarul general al Organizatiei pentru Cooperare si Dezvoltare Economica, Mathias Cormann, a

afirmat, vineri, la Bucuresti, ca România s-a descurcat "foarte bine" în ultima decada, dar "sunt înca zone

în care este nevoie de mai multa munca".

În contextul vizitei oficiale pe care o efectueaza în tara noastra, el a participat, la Palatul Victoria, la lansarea

studiului "Economic Survey of Romania".

"Este un privilegiu pentru mine sa fiu astazi aici, la Bucuresti, la câteva zile dupa ce Consiliul OCDE a decis sa

înceapa discutiile de accedere a României", a marturisit el.

Înainte de a prezenta evaluarea, Mathias Cormann a vorbit despre evolutia României, dar si despre nevoia de a

colabora, pentru a face pasi în viitor.

"Am apreciat angajamentul pe care România îl are pentru a deveni membru al OCDE. V-ati descurcat foarte bine

în ultima decada în a creste economia, în a creste standardele în economie si dedicati viitorul României prin

participarea în UE si NATO. Sunteti clar în contextul de valori si principii de libertate, democratie, drepturile

omului si statul de drept si principii de baza economice, piata. Şi toate au lucrat exceptional de bine pentru

România, dar asa cum bine stiti sunt înca zone în care este nevoie de mai multa munca. Îmi place sa cred ca, daca

lucram împreuna, putem merge înainte. Azi facem un pas pe acest drum", a subliniat Cormann.
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